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Z burmistrzem Wisły porozmawialiśmy o pozytywnym przyjęciu basenu miejskiego,
planowaniu budżetu gminy na 2021 rok, akcji szczepień przeciw COVID-19, czy kończącej
się przebudowie DW941 i planach dotyczących jej rozbudowy w Ustroniu.

Kliknij na zdjęcie, aby przejść do filmu.
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